
Hej, jeg er damper og har været det i ca. 3 år. Jeg ryger nu ca. 5 cigaretter om dagen ved siden af 

dampen, hvis jeg ikke kan dampe vil jeg komme op på 30-40 cigaretter om dagen. Jeg er multisyg, 

og mine læger er helt overbeviste om at damp er meget mindre skadelig end cigaretter, og det tror 

jeg også på. Apotekernes produkter kan jeg slet ikke bruge, jeg har prøvet alle anti-ryger produkter 

fra apotekerne, de dur ikke til mig. 

Der er gode ting i forslaget, f.eks krav om børnesikring, men det vil være umuligt at være 

forhandler med de tårnhøje priser for godkendelse pr. produkt, og derfor vil tilværelsen for de 

efterhånden mange dampere blive meget besværlig. Med venlig hilsen fra Dorit Boye.  

 

Sundheds- og Forebyggelsesudvalget 2014-15
SUU Alm.del  Bilag 926
Offentligt


